
Ordinært afdelingsmøde afd. 12, afholdt den 12. september 2017. 

 

Pkt. 1. Jørgen Berg, valgt. 

Pkt. 2. Det blev vedtaget at, Elmevænget er med i Den Boligsociale Helhedsplan fra 2018 til 2022. 

Pkt. 3. Formandens beretning. 

Der blev nævnt en del hængepartier vi har med inspektøren, men vi fik ingen klare svar. 

På et tidligere afdelingsmøde er det blevet vedtaget at, man kun kan leje en garage hvis man har et 

indregistreret motorkøretøj og at, der skal fremvises registreringsattest til formanden en gang årligt. 

Dette er aldrig blevet ”håndhævet” men det bliver det fra 2018. Administrationen fremsender brev 

til de berørte, i god tid, på formandens foranledning. 

Pkt. 4. Driftsbudgettet godkendt. Huslejestigning i 2018: 0,0 %. 

Pkt. 5. Garagelejen forhøjes med 50,- kr. pr. måned, og herefter samme stigning som huslejen i 

afdelingen. Vedtaget. 

Ændring af husorden side 6. Vedtaget 

Renovering af rækkehusene. Efterisolering og badeværelser. Vedtaget. Administrationen sørger for 

udarbejdelse af forslag. 

Priser på vask ændret. Lille maskine 12,- kr. stor maskine 16,- kr. Vedtaget. 

Individuel afregning af vand. Vedtaget. Dog bliver det først fra 2019 hvor vi forhåbentlig, går i 

gang med renovering af rækkehusene. 

Pkt. 6. Anita Lauridsen, genvalgt formand. 

Pkt. 7. Per Henriksen, genvalgt bestyrelsesmedlem. Thorben Meldgaard valgt som 1. suppleant og 

Otto Wikkelsø som 2. suppleant. 

Pkt. 8. Jean Pierre Beadina, genvalgt som flagmester. 

Pkt. 9. Vores varmemester, som deltager i møder der berører ”hans afdelinger”, undrede sig over at 

bestyrelsesmedlemmer stiller spørgsmål til budgettet på afdelingsmødet, da bestyrelsen jo har 

afholdt budgetmøde med inspektøren inden mødet. 
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